
Motion till Svenska russavelsföreningen 

Införande av diplom till valack 

 
Bakgrund: 
Med tanke på att antalet russ minskar så minskar även antalet ston och hingstar som visas på 
premiering. För att få ett större underlag till meriter bör även valack kunna ge avkommepoäng 
till föräldrarna. Idén till motionen kommer från Svenska fjordhästföreningen som införde 
valackdiplom 2015 med retroaktiv utdelning till valacker som uppfyllde kraven fr.o.m. 2011. 
De är väldigt nöjda med utfallet. 

 
Syfte: 
Att få fler att visa sina valacker på premiering och få fler möjligheter till meriter på 
föräldrarna. Det finns en del hingstar som inte är intressanta i avel, men som exteriört blir 
väldigt fina valacker. Det bör ge meriter till föräldrarna i form av 30 avkommepoäng, dvs lika 
mycket som ett diplomsto.  

 
Jag yrkar: 
Jag yrkar på att Svenska russavelsföreningen bifaller motionen och ger styrelsen i uppdrag att 
utforma införandet av diplom till 3-åriga valacker på det sätt de finner lämpligt. 
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